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Huvudstyrelsemöte 

RSK  

Nr 2024-3 

Datum 240311 

Plats Kansliet 

Närvarande Leif Kuusela                                                      Stefan Eksberg 

Lena Åsegård                                                     Anita Erixon 

Maria Martinsson                              

Anette Krii                                          

Agneta Johansson 

Johanna Brorsson 

 

3.1        Mötets öppnande 

Leif öppnade mötet  

3.2        Dagordning 

Dagordningen godkändes . 

3.3        Protokollsjustering 

Agneta Johansson utses att justera dagens protokoll 

 

3.4        Föregående mötes protokoll 

• Utbildning om barn med NPF-diagnoser: KVARSTÅR. Utbildningen som planerades till den 18/3 vid 

Storsjögården är inställd pga sjukdom. Maria går ut med ny kallelse till april.   

• Fråga om medlemsregistrets uppbyggnad och möjligheter: KVARSTÅR. På fråga från Stefan fördes 

en diskussion om nuvarande medlemsregister och möjligheter att enkelt göra selekteringar på 

sektionstillhörighet bland registrerade medlemmar för bla medlemsutskick. Det görs en översiktlig 

jämförelse hur andra föreningar kan ha strukturer/lösningar samt nuvarande leverantör Visma 

• Ansökan Sparbankstiftelsen för energieffektivisering elljusspår : KLART: Ansökan beviljad med 

250 000 kr.  

• Underhåll grusytor Storsjögården: KVARSTÅR: Leif och Stefan söker en träff med FoF för att 

diskutera underhållsavtalen. 

• Uppdatering hemsidan: KVARSTÅR: Påbörjas med nya styrelsen 

 

3.5        Rapporter 

• RSK-marschen : Bokat till lö  den 4/5  

• Övergångsersättningar fotbollsspelare: Stefan Eksberg rapporterar att diskussioner pågår gällande 

utbildningsersättning och solidaritetsersättning för Alexander Warneryd för övergång till Norrby IF, IF 

Elfsborg och Västerås. 

• Sponsorarbetet: Lena rapporterar att arbetet måste nu intensifieras från respektive kontaktpersoner för 

att få årets avtal på plats. 

• 9-mannamål fotbollen : Johanna rapporterar att klubben fått två st 9-mannamål inför stundande säsong 

från Borås Stad. 

• Ansökan anläggningsbidrag Borås Stad för energieffektivisering elljusspår: Inskickat 2024-02-21 
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3.6        Övriga frågor 

• Årsmötesfrågor: Avstämning och inga oklarheter 

• Skrivelse från IB-styrelsen: Inkommit skrivelse om förläggning av träningstider i Viskaforshallen till 

höstsäsongen: BESLUT. Frågan tas upp till behandling innan säsongen startar.  

• Negativt kvalspel för herrlaget IB: Herrlaget kommer att få spela negativt kval för att hålla sig kvar i div 

2. Detta sker i bäst av tre matcher mot vinnaren av IBF eller Mullsjö. Västergötlands Innebandyförbund 

har bestämt speldagar till 20/3 (hemma), 23/3 (borta) och 26/3 (hemma). Konstateras att 20/3 kolliderar 

med gymnastiksektionens träningstid i Viskaforshallen. BESLUT. Med hänvisning till att 

innebandyförbundet  har bestämt speldagar som är samordnade för hela förbundets kvalschema och 

principen om att tävling går före träning, utgår gymnastiksektionens träningstillfälle den 20/3. 

Gymnastiksektionen väljer själv om det uteblivna träningstillfället flyttas till annan tid eller annan lokal 

eller helt utgår. Beslutet meddelas sektionen snarast. 

 

 

 

3.7        Nästa möte 

 

Huvudstyrelsemöte Datum Tid Plats 

Nr 2024-1 24-01-15  må 18:00 Kansliet 

Nr 2024-2 24-02-12  må 18:00 Kansliet 

Nr 2024-3 24-03-11  må 18:00 Kansliet 

Årsmöte 24-03-14  to 18:30 Storsjögården 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Leif Kuusela    Agneta Johansson 


